
Zápis  z  iednání STAVEBNíHo VÝBoRU 02 /  23.  6.  2011

P ředseda :  J i ř í  Peká rek

Č|enové:  Ing .  Radek  Čapský ,  M i Ian  Černík ,  Jan  Pohore Iec ,  Ing .  A rnošt  P Iesko t ,  Ing .  Leoš

Je l ínek ,  V Iad imír  Ryba ,  J i ř í . Je |ínek ,  Jan  Vymeta | .

Hosté: MVDr.  Z.  Dvořáková (starostka) ,  L .  Pohore|cová (místostarostka) ,  | .  J i roď.(JIRoUT

Kompreso ry ) ,  p .  D rahoza i  (Vander l aan) ,

omuven: V|adimír Ryba,  Mi|an Černík,  Jan Vymeta l

Zahájeno: v 17:00 hod za přítomnost i  5 č|enů výboru,  t j .  nadpo|ov ičnívětšiny.

L.  oprava obecního úřadu
- vÝběr dodavateIe p|astových oken:
F i rmy:  W indow Ho ld ing  (VEKRA) ,  GRAND-Po l ,  Radek  Hendrych  -  S tavex  Chrud im,
Vande r l aan
Č|enové stavebního výboru doporučují zastupi te lům f i rmu W|NDoW Ho|ding.  MVDr.
Dvořáková poptá f irmy na dodávku vchodových dveří (jednokřídlové, panty v|evo -

pohIed z inter iéru) z  PVC.

. vÝběr dodavate|e ÚT + plvnovod:
F i rmy: V iktor  Kaňka InstaIatérství,  Radek Hendrych _ Stavex Chrudim, PRoF|-
kompresory,  o|dř ich Schejba|.
Je|ikož se nabídky firem rozcháze|y v řešení vedení p|ynu (zemí / fasádou}, budou
všechny firmy poptány na variantu vedení,,fasádou., do zasedání zastupitelstva dne 28.
6.

- výběr dodavatele sociá|ního zařízení:
F i rmy: Vander laan,  Radex Hendrych- Stavex Chrudim

Finanční výbor rozhodne o možnostech profinancování z rozpočtu na 20Lt

2. oprava povrchu víceúčelového hřiště
Poptány f i rmy: MPS, BAUSET CZ,  Črp-rn.
3.  Napoiení VAK Rozhovice v termínu 11.  7.  _ 15.  8.  2011
-  poZemní  p r áce  v  u I i c i  k  požární  nád rž i

4 '  Nátěr  oken v sá|e
-  nUtnost  ošet ř i t  povrch 3 venkovních oken v sá|e oD. Budou poptán i  da|šídodavate|é.

5. Žádost o osazení zpomaIovacích retardérů u 3 bvtovek
Z důvodu p|ánované výstavby RD č|enové výboru v současné době nedoporučují osadi t
zpoma|ovací retardéry na obecní komunikac i .

6 .  Maietkové wpořádáníkorvta potoka Dubanka

,{í$$${*t | ]f',$j$i;Jfu$i$,



7 .  Ú zemníp l án  obce  čepí
- doporučenívypust i t  p|ochu Z6,74,  aby by|o možno dokončit  UP.
č|enové stavebního výboru doporučují zastupite|ům, aby schvál i| i vypuštění p|och z6, z4

z návrhu ÚP,aby moh|a pokračovat příprava nového ÚP v obci čepí.

8.Vvma|ování obecní kapličkv _ 140 |et od výstavbv

9. Mš - vlhkost
-  nutná sonda podé| zd i ,  řešení během |etních prázdnin.  Bude řešeno s f i rmou

Radek Hendrvch -  STAVEX Chrudim.

10.  Diskuze

Ukončeno: v 19:00 hod. Zapsa| :  J i ř í  Pekárek
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